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MEMO  
 

Aan: Gemeenteraad, Fractie Slydregt.NU t.a.v. dhr. Stierman 

 
 Van:   Wethouder Bijderwieden 

 
Datum: 8 april 2024  

 
Betreft: Technische vragen raadsvoorstel  “Een Sliedrechts zwembad” 

 

 
 

Door de fractie van Slydrecht.NU zijn op 2 april 4 vragen gesteld. Deze zijn hieronder van een  
antwoord voorzien. 

 

1. In het raadsvoorstel en de presentatie van 25 maart wordt bij ieder scenario het effect op de 

bewegingsarmoede beschreven. In het raadsvoorstel wordt het effect van elk scenario ook 

weergegeven in de tabel. Tijdens de presentatie kon er geen diepere toelichting gegeven  

worden op de effecten die de verschillende scenario’s zouden hebben op de bewegingsarmoede. 

Wat is de toelichting of argumentatie met betrekking tot de effecten van de verschillende  

scenario’s op de bewegingsarmoede?   

 

In het raadsvoorstel is in de inleiding toegelicht wat het effect van de geboden faciliteiten per 

scenario is op de beweegarmoede in Sliedrecht.  

 

Daarbij kan vermeld worden dat om mensen te stimuleren meer te bewegen de hardware (de 

aanwezigheid van de voorzieningen, de kwaliteit ervan en de afstand tot de voorzieningen) 

evenals de software (de activiteiten, die georganiseerd worden, de begeleiding, trainers, vereni-

gingen) van belang is. Aangezien de locatie van het nieuwe bad nauwelijks wijzigt, mag worden 

verondersteld dat met een nieuw mooi zwembad het bewegen wordt gestimuleerd en naarmate 

er meer voorzieningen in zijn opgenomen de stimulans sterker wordt.  

 

2. Is er op de locatie van het nieuwe zwembad voldoende ruimte om eventueel een buitenbad met 

een ligweide toe te voegen aan de plannen? Wat voor gevolgen zouden deze faciliteiten hebben 

met betrekking tot de beschikbare ruimte in de plannen?  

 

Op de beoogde locatie is onvoldoende ruimte voor het toevoegen van een buitenbad met lig-

weide. Als de gemeenteraad besluit tot een dergelijke aanvulling, dan biedt alleen Stationspark 3 

voldoende ruimte. Eerder is op vragen van Pro Sliedrecht aangegeven dat dit nadelige financiële 

consequenties voor de grondopbrengsten kan hebben.  

 

3. Volgens het kenniscentrum sport & bewegen kunnen sportverenigingen, zoals Door Water Fit en 

Moby Dick, gebruik maken van een subsidie voor het verduurzamen van hun sportaccommoda-

ties. Is deze subsidie meegenomen of overwogen om mee te nemen met betrekking tot het 

raadsvoorstel? Bron: https://www.kenniscentrumsportenbewegen.nl/producten/subsidiewijzer-

verduurzaming-sportaccommodaties/  

 

In de dekking van de Noord-zuidverbinding is een post subsidies opgenomen. Daarbij is ook de 

BOSA meegenomen. 

 

https://www.kenniscentrumsportenbewegen.nl/producten/subsidiewijzer-verduurzaming-sportaccommodaties/
https://www.kenniscentrumsportenbewegen.nl/producten/subsidiewijzer-verduurzaming-sportaccommodaties/


2 

 

4. Wat wordt de capaciteit van het parkeerterrein bij het nieuwe zwembad in vergelijking met de 

parkeercapaciteit van De Lockhorst? 

 

Op basis van CROW-normen is voor het nieuwe zwembad een parkeercapaciteit van 70 plaatsen 

opgenomen. 

 

 
 


